
Title (en)
Attachment device for outlet fittings

Title (de)
Anschlusseinrichtung für Auslaufarmaturen

Title (fr)
Dispositif de raccordement pour armatures d'écoulement

Publication
EP 2226430 A1 20100908 (DE)

Application
EP 09405040 A 20090304

Priority
EP 09405040 A 20090304

Abstract (en)
The device (1) has a connection box (5) guided into an opening (21) of a thin wall and comprising a flange (16). The flange lies at a rear side (4)
of the wall. A mounting aid unit (6) is provided on the connection box and is guided into the opening of the wall. The mounting aid unit forms an
auxiliary flange (7) i.e. rectangular plastic plate, which is connected with the connection box and lies at the rear side of the wall. Fastening screws
(15) are screwed into the auxiliary flange from a front side (3) of the wall. The auxiliary flange is attached to the flange of the box.

Abstract (de)
Die Anschlusseinrichtung weist eine Anschlussdose(5) auf, die in eine Oeffnung(21) einer Wand(2) einführbar ist und einen Flansch(16) aufweist,
der an einer Rückseite(4) der Wand(2) an diese anlegbar ist. Ein Montagehilfsmittel(6) ist auf die Anschlussdose(5) aufsetzbar und in die genannte
Oeffnung(21) der Wand(2) einführbar sowie an die Rückseite(4) der Wand(2) anlegbar. Das Montagehilfsmittel(6) besitzt einen Hilfsflansch(7),
in den von einer Vorderseite(3) der Wand(2) Befestigungsschrauben(15) einschraubbar sind. Vorzugsweise ist der Hilfsflansch(7) an einem
Flansch(16) der Anschlussdose(5) befestigbar.
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